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Geachte heer Van der Voort, 

Op 21 september 2016 heeft u ons vragen gesteld over de taakstellende bezuiniging op de 

sportparken. Hieronder treft u onze antwoorden aan. 

1. Deelt het college de mening van de sportclubs en de SP dat de opgelegde 

bezuinigingen niet haalbaar z i jn? Zo j a , wat gaat het college daaraan doen? 

Wij zijn het deels met u eens. Samen met Regiegroep voetbalverenigingen denken wij dat de 

bezuinigingen haalbaar zijn. De verenigingen werken serieus en op een constructieve manier 

aan de toekomst en de invulling van de taakstelling. We constateren dat er stappen zijn gezet, 

maar dat het beoogde resultaat - de taakstellende bezuiniging - nog niet volledig is bereikt. 

De raad besloot in 2014 om vanaf 2017 structureel € 200.000 op de sportterreinen te 

bezuinigen door de tarieven te verhogen. De buitensportverenigingen hebben de ruimte 

gekregen om met alternatieve voorstellen te komen. Zij hebben hiervoor een Regiegroep in 

het leven geroepen. De Regiegroep en verenigingen hebben goed werk verricht en voor een 

deel van de bezuinigingen alternatieve maatregelen benoemd. Op dit moment is met 

alternatieve maatregelen ongeveer € 75.000 van de bezuiniging gerealiseerd. Andere 

maatregelen zijn nog niet zeker, maar de Regiegroep ziet reële kansen om die concreet te 

maken. We verwachten allebei dat de verenigingen er in slagen om de hele 

bezuinigingstaakstelling te halen, maar dat daarvoor meer tijd nodig is. We stellen de raad 

daarom in het kader van de Programmabegroting voor om de verenigingen hiervoor tot 1 juli 

2017 de tijd te geven. Het nog niet gerealiseerde deel van de taakstelling van € 125.000 
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stellen we uit tot 1 januari 2018. Als de taakstelling dan niet is gehaald, verhogen we vanaf 

die datum de tarieven voor het restant van de taakstelling. Hieraan verbinden we de 

voorwaarde dat we uiterlijk 1 november 2016 met de Regiegroep overeenstemming hebben 

over de capaciteitsnormen voor voetbal. 

2. Vindt het college dat het verhogen van de contributie s lechts een verkeerde 

financiële oplossing is en dat deze maatregel drempelverhogend werkt? Zo j a , 

wat is volgens het college een betere oplossing? 

Wij vinden het redelijk dat de gebruiker van een maatschappelijke voorziening daarvoor 

betaalt. De gebruikers van onze sporthallen en -zalen betalen hiervoor relatief meer dan de 

gebruikers van onze sportparken. Met het besluit om de tarieven te verhogen brengen we dit 

meer in evenwicht. Maar andere maatregelen zijn ook denkbaar. Vandaar dat we de 

buitensportverenigingen de mogelijkheid hebben gegeven om hiervoor voorstellen te doen. 

De voorstellen die wij kennen gaan over het clusteren van sportparken, het afstoten van 

boventallige velden, het overnemen van het sportparkonderhoud en een andere afschrijving 

van kunstgras voetbalvelden. In de voorstellen van de verenigingen zitten geen 

contributieverhogingen. 

3. Wil het college net zoals de SP de drempel om deel te kunnen nemen aan 

sportactiviteiten bij een vereniging ver lagen? Zo j a , hoe gaat het college de 

sportverenigingen daarbij ondersteunen? 

Wij vinden het belangrijk dat iedereen die dat wil ook kan sporten. Dit doen we door goede en 

betaalbare sportvoorzieningen aan te bieden en de ontwikkeling van vitale verenigingen te 

stimuleren. Het door ons gesubsidieerde sportexpertisecentrum (SEC) ondersteunt 

verenigingen hierbij. Om financiële bezwaren zoveel mogelijk weg te nemen kunnen mensen 

met weinig inkomen gebruik maken van de regelingen Meedoen is belangrijk en het 

Jeugdsportfonds. 

4. I s het college bereid om de bezuinigingen op de veldsport te herzien, zeker nu 

de sportverenigingen een maximale inspanning geleverd hebben en aangeven de 

bezuinigingen niet verder op te kunnen vangen, zonder de contributie enorm 

moeten te verhogen? 

We verwijzen u naar ons antwoord op vraag 1 . Wij hebben uw vraag om de taakstellende 

bezuiniging te herzien behandeld. Zoals we hiervoor aangaven verwachten wij met de 

Regiegroep dat de verenigingen er in slagen om de hele bezuinigingstaakstelling te halen, 

maar dat daarvoor meer tijd nodig is. 
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We stellen de raad daarom in het kader van de Programmabegroting voor om de verenigingen 

tot 1 juli 2017 de tijd te geven om de hele bezuinigingstaakstelling te halen. 

We overleggen nu met de Regiegroep op welke manier zij de taakstelling verder invullen. We 

houden daarbij nadrukkelijk rekening met ons gezamenlijke doel: goede en betaalbare 

voorzieningen voor vitale verenigingen. We zullen u hierover binnenkort verder informeren. 

5. Wat gaat het college concreet doen om de toegankelijkheid van de 
sportverenigingen te waarborgen? 

Wij hebben geen aanwijzingen dat de toegankelijkheid van sportverenigingen onder druk 

staat. Verder verwijzen we naar onze eerdere antwoorden in deze brief. 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Oss, 

De secretaris. De burgemeester, 
Drs. M.J.H. van Schaijk Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans 


